
دیــروز  جوانــان،  و  ورزش  ورزشــی/وزیر  گــروه 
در نشســت خبــری با خبرنــگاران کــه در محل 
این وزارتخانه برگزار شــد، پاســخگوی مســائل 
مختلفــی بــود که البتــه بخش مهمــی از آن به 
فدراسیون فوتبال و شرایط تیم ملی اختصاص 
داشت. ســیدحمید ســجادی گفت: »یک سال 
پیــش که کار را شــروع کردیم بد نیســت بدانید 
شــرایط چطور بود. ســوم شــهریور احــکام را از 
خدمــت  دوران  و  گرفتیــم  ریاســت جمهوری 
آغــاز شــد. چالش هایی که در برگــزاری مجامع 
داشــتیم بــا موضوع اساســنامه مرتبط بــود. در 
آن زمــان، بلاتکلیفــی فدراســیون ها و همیــن 
طور دعواهای حقوقی بین المللی را  داشــتیم. 
معاونــت  روی  پیــش  ســنگینی  کار  بنابرایــن 
قهرمانی بود. یک هفته بعد به من خبر دادند 
که مهلت حرفه ای شــدن سرخابی ها گذشته و 

خطر جدی تر از آنچه بود که به ما ابلاغ شد .«
او ادامــه داد: »تکالیفــی کــه از ســال ۲۰۱۶ 
تعریف شد روی زمین مانده بود که مهم ترین 
آن مربــوط به مالکیت باشــگاه می شــد. یعنی 
بلاتکلیفــی  اســت.  مشــترک  مالــک  دولــت 
از  و...  بــاز  پرونــده  ســنگین،  بدهــی  مالیــات، 
مشکلات مطرح استقلال و پرسپولیس بود ولی 
الان ببینید ۲ تیم چه آرامشــی دارند. کار تیمی 
حکومتــی رخ داد و واگذاری ســهام انجام شــد. 
دورخیز ما این اســت در مرحله اول، ۵۱ درصد 

سهام واگذار شود.«
ســجادی درخصــوص وضعیت جــودو نیز 
یــادآور شــد: »تعلیــق جــودو خبر خوبــی نبود. 
ایــن رشــته محرومیــت خــود را دارد و در حــال 
پیگیری هستیم تا به وضعیت خوبی برسیم. از 
IOC کمک گرفتیم که اگر جودو تعلیق اســت، 
ورزشکار ما از حقوق خود جا نماند و این مجوز 
را گرفتیم برای کسب سهمیه با پرچم المپیک 
رقابــت کنند. رأی بــه ناحق صادر شــد اما آنها 

هم معتقد بودند ورزشکاران متضرر نشوند.«
وزیر ورزش و جوانان در خصوص استخدام 
ورزشــکاران، خاطرنشان کرد: »زمانی که بحث 
اســتخدام ورزشــکاران مطــرح شــد و خدمــت 
مقام معظم رهبری رســیدیم، ایشــان دســتور 
پیگیــری دادند. این موضــوع را با هیأت دولت 
داد  دســتور  رئیس جمهــور  کــردم،  مطــرح 
ورزشــکاران مشــکلات شــغلی نداشــته باشند. 
۲۶۲ نفر از ورزشــکاران کارهای استخدامی شان 
انجام شــد. طرحی را دنبــال می کنیم که وقتی 
اجرایی شــود، مشــکل بیمه هم حل می شــود. 
در خصوص بیمه حــوادث و درمان هم خودم 
شــخصاً پیگیــر هســتم تــا ورزشــکاران نگــران 

مسائل آسیب نباشد.«
دســتاوردهای  بــه  همچنیــن  ســجادی 
وزارت در ایــن مــدت هــم اشــاره کــرد و گفــت: 
»۱۵۰۰ مدال در مســابقات بین المللی توســط 
ورزشــکاران کســب شــده اســت. من ۴۰ بــار در 
یک ســال گذشــته به اســتان ها ســفر کــردم. در 
مکاتباتی که داشــتیم بــه فدراســیون ها گفتیم 
تــلاش کننــد ورزش در ســال ۱۴۰۱ گران نشــود 
و...  مربیگــری  داوری،  کلاس هــای  ماننــد 
استقلال و خودکفایی ورزش بانوان هم از دیگر 
برنامه هــای ما بود که در ۴۹ فدراســیون ورزش 

بانوان فعال است.«
او در مورد اینکه آیا استیضاح شما به خاطر 
تاج جدی اســت، چنین واکنشــی داشت: »باید 
در مجلــس ایــن موضوع بــاز و مراحــل قانونی 
طی شــود. من هم مثل شما شــنیدم، بنابراین 

اگر سؤالی داشته باشند باید پاسخگو باشم.«
وزیــر ورزش و جوانــان درخصــوص اینکــه 
مشــکلات حق پخــش تلویزیونی هنــوز مطرح 
اســت، اظهــار داشــت: »حــق پخــش بایــد در 
بودجه دیده شــود و به صدا و ســیما بدهند اما 
صــدا و ســیمای ما دولتی اســت. ایــن موضوع 
در کشــورهایی مطرح شده که شبکه خصوصی 
دارند. مثلًا برای حق پخش مسابقات المپیک 
بایــد هزینــه پرداخــت کــرد اما رســانه مــا ملی 
اســت و از خودش بودجه ندارد. هر مسابقه ای 
هم درآمــد دارد و برخی برنامه ها رایگان برای 

فدراســیون ها پخــش می شــود. برخــی هــم به 
صــدا و ســیما پول می دهنــد تا مسابقات شــان 
پخش شــود. ما با آقایان مخبر و جبلی دوشنبه 
جلسه داشتیم. قرار شد من به آقای مخبر نامه 
بنویسم تا حق پخش را طوری دنبال کنیم هم 
صدا و ســیما بتواند پرداخت کنــد و هم ورزش 
درآمدزایی کند. یعنی تلاش ما این اســت حق 
پخــش را جــا بیندازیم. درآمدی که به ما ســال 
گذشته دادند ۷ میلیارد تومان بود. هنوز هم در 

قانون بودجه ۳۰ به ۷۰ است.«
ë  مردانه پای تصمیم هایتان بایستید

سجادی در خصوص حاشیه های حضورش 
در اردوی تیــم ملــی فوتبــال در قطر و شــرایط 
فعلــی نیمکــت ایــن تیــم توضیــح داد: »مــن 
متهم شــدم کار غیرحرفه ای انجام دادم اما به 
دستور رئیس جمهور رفتم و با وزیر ورزش قطر 
هــم دیدار داشــتم. بــا رئیس جمهــور صحبت 
کــردم و گفتنــد نیازهــای آنها تأمین شــود. من 
رفتم، اســتیلی گفت چند بازیکــن می خواهند 
با شــما خصوصی صحبت کنند. با اســکوچیچ 
صحبــت کــردم و گفتــم بازیکنــان می خواهند 
بــا من حرف بزنند. او گفت مشــکلی نیســت و 
شــما بــرادر بزرگ تر ما هســتید. همــه مطالب 
خــود را گفتنــد، از فدراســیون هــم نمایندگانی 
حضور داشــتند. کســی به خــودش اجــازه نداد 
بــه مباحــث فنی ورود کنــد. الان هــم می گویم 
هــر بحثــی دارند بــه خوبی حل شــود. الان هم 
گفتیم تصمیم درست فنی بگیرید. ما حمایت 
می کنیــم، می خواهیــد کــی روش را بیاوریــد از 
نظــر مالی حمایــت می کنیم، گفتیــم زیدان را 
می خواهیــد، بــه ترکیــه بروید و صحبــت کنید. 
او تشــریفات خــاص دارد. زمانــی کــه در ســایپا 
بــرای حضــور او مذاکــره کردیم، یک مــاه بعد 
جواب داد ۱۵ هزار یورو بدهید ما مذاکره کنیم! 
گفتــم تصمیمی کــه می گیریــد مردانــه پایش 
بایســتید. گفتند شــما چه می گویید گفتم ما که 
نباید بگوییم. بالاخره رأی به تثبیت اسکوچیچ 

دادنــد. از گزینه های داخلی هم دایی، نکونام و 
قلعه نویی را گفتند. گفتم برای ما فرقی ندارد و 

از نظر مالی تأمین می کنیم.«
ســجادی در پاســخ بــه ایــن ســؤال کــه اگــر 
بــا حضــور کــی روش  اســتعلام بگیرنــد شــما 
صحبتــی  شــما  بــا  آیــا  و  می کنیــد  موافقــت 
داشــته اند، تصریــح کــرد: »میرشــاد ماجــدی 
گفت مــن گفتم تصمیم خرد جمعی باشــد و 
همه جوانب را بسنجند. پولادگر چندین جلسه 
داشــت، نکات مثبت و منفی را در این جلسات 
نوشت. مشخص کردند اولویت های فوتبال چه 
کسانی هســتند. فدراســیون به نتیجه برسد، ما 
حمایت می کنیم اما آنها حتی تلفن هم نزدند 
بپرسند و در این خصوص چیزی به ما نگفتند. 

این صحبت ها در فضای مجازی است.«
نامناســب  عملکــرد  دربــاره  ورزش  وزیــر 
پولادگــر در فدراســیون تکوانــدو و انتخابش به 
عنــوان معــاون وزیر و همین طــور درگیری او با 
علیرضا دبیر و اینکه شما کجای ماجرا هستید، 
چنین نظــر داد: »پولادگر وجهــه مدیریتی اش 
غیرقابــل انــکار اســت. آن موقــع کــه تصمیــم 
هــم  الان  و  دارد  توانایــی  او  گفتیــم  گرفتیــم، 
راضی هستیم . کار زیاد است، جلسات متعدد، 
پاســخگویی به نامه ها، حضور در مجلس و... از 
کارهای ما است. رســیدگی به نامه ها زمانی که 
معاون بودم وقت زیادی می برد اما کار ورزش 
شیرین است بنابراین فردی باید داشته باشیم 
کــه نفــوذ کلام در بیــن رؤســای فدراســیون ها 
داشته باشــد. اینکه در یک فدراســیون تکواندو 
چــه اتفاقاتــی افتــاده نمی تــوان آن را تعمیــم 
داد . پولادگــر بیش از ۳ دهه در فدراســیون بود 
و باید جمیع جهات را دید. در خصوص کشتی 
هم بحث دبیــر و پولادگر اختلاف نظر در مورد 
عدد بودجه بود. او هم برای خودش که حرص 
و جوش نمی زند. کشتی ورزش اول کشور است 
و واقعاً بــه بودجه نیاز دارد. این اختلاف نظرها 

هم خیلی حاد نبوده و کاری است.«
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بازی زیبا برنده نداشت
گروه ورزشــی/هفته پنجم لیگ برتر دیروز 
با برگــزاری یک دیدار دیگر به پایان رســید 
کــه طی آن اســتقلال و پیکان از ســاعت ۱۹ 
در ورزشــگاه آزادی تهــران برابــر هــم قرار 
گرفتنــد. ریــکاردو ســاپینتو ســرمربی آبــی 
پوشان پایتخت در این بازی از سید حسین 
حســینی، رافائــل ســیلوا، عــارف غلامــی، 
روزبــه  یامــگا،  کویــن  جلالــی،  ابوالفضــل 
چشمی، آرش رضاوند، مهدی مهدی پور، 
مهــدی قایــدی، محمــد محبــی و پیمــان 
بابایی در ترکیب اصلی اســتفاده کرده بود 
کــه مهم ترین تغییر آن حضــور قایدی در 
ترکیــب اصلــی بــود. مجتبی حســینی هم 
خودروســازان را با ترکیــب محمد ناصری، 
دانیــال جهانبخش، ســامان فــلاح، بهروز 
ایمانــی،  ثابــت  غلامرضــا  فــرد،  نــوروزی 
ساسان حسینی، منصور باقری، امیر طاهر، 
محمدجــواد آزاده، مجتبــی حق دوســت و 

محمدمهــدی لطفی روانه میــدان کرد. در 
ایــن بازی که ۲۰ هزار تماشــاگر از آن دیدن 
می کردند و هزار هوادار زن اســتقلال هم از 
طبقه دوم آن را تماشا می کردند، استقلال 
از ابتدا هجومی ظاهر شــد. دقیقه ۷ ارسال 
جلالــی بــه روی دروازه بــا ضربه ســر آرش 
رضاونــد به یــک فرصت مهم تبدیل شــد 
که تــوپ ایــن بازیکــن بــا اختلاف کمــی از 
کنار تیــرک دروازه بــه بیرون رفــت. دقیقه 
۲6 پیــکان مــی توانســت یکــی از زیباترین 
گل های فصل را به ثمر برســاند و حسینی 
تصمیــم گرفــت بــا شــوتی غافلگیرکننده 
دروازه اســتقلال را تهدیــد کنــد که تــوپ او 
روی تــور دروازه فــرود آمد. یک دقیقه بعد 
ضربه فنی و بغل پای رضاوند پاســخی به 
موقعیــت پیکان بود که تــوپ او با اختلاف 
کمی از کنار تیرک به اوت رفت. استقلال در 
دقیقه ۳۳ صاحب موقعیتی بســیار خوب 

شــد. ابتــدا ارســال یامــگا از مرکــز زمین به 
بابایی رســید که این بازیکن با یک حرکت 
بدن، نــوروزی فرد را از جریــان بازی خارج 
کرد و ضربه چیپ بابایی به تور بغل دروازه 
برخورد کرد. دقیقه ۳4 هم محبی دقیقاً با 
پاسی مشابه فرصت قبل با گلر پیکان تک 
به تک شــد کــه ضربه چیــپ او در آســتانه 
ورود به دروازه بود اما نوروزی فرد با حضور 
بموقع و ضربه ســر، تــوپ را راهی کرنر کرد 
و مانــع از گلزنــی محبــی شــد. در لحظات 
گلــر  بــا  نیمــه نخســت، حســینی  پایانــی 
اســتقلال تک به تک شد که کاپیتان آبی ها 
با واکنشی بموقع توپ را در دو مرحله مهار 
کرد و مانع از باز شدن دروازه تیمش شد تا 
نیمه اول با تساوی بدون گل به پایان برسد.
استقلال در نیمه دوم هم حملات زیادی را 
بــه روی دروازه پیکان انجام داد. دقیقه 5۰ 
ارسال یامگا از سمت راست تند و تیز بود و 

ناصری این ضربه را با مشت دور کرد. 
دقیقه 55 هم مهدی پور قصد داشت 
با ضربه ای مستقیم دروازه پیکان را باز 
کند کــه ناصری با یــک واکنش بموقع 
توپ را دور کرد.  دقیقه 64 یک ارســال 
زمینی از ســمت راست به ناصری گلر 
پیــکان رســید امــا بابایــی با یــک تکل 
بلنــد تــوپ را بــه گل تبدیــل کــرد کــه 
بنیادی فر داور مســابقه با اعلام اینکه 

توپ در دســتان ناصری بــوده، ضمن 
اعلام خطای بابایــی، او را با یک کارت 
زرد جریمــه کــرد. دقیقــه 6۷ ســاپینتو 
و  داد  انجــام  همزمــان  تعویــض   ۳
جعفر سلمانی، سعید مهری و سجاد 
شهباززاده را به جای جلالی، چشمی و 
بابایی روانه میدان کرد و در دقیقه ۷8 
هم زبیر نیک نفس به جای رضاوند به 
میــدان آمد. با وجود حملات پرتعداد 

آبــی هــا و بــه میــدان آمــدن ارســلان 
مطهری به جای قایدی در دقیقه 84، 
باز هم استقلال نتوانست به گل برسد 
تــا با وجود اینکه بــازی برتری را از خود 
به نمایش گذاشــت، توفیقی به دست 
نیاورد و بازی بدون گل به پایان رســید. 
با این نتیجه اســتقلال و پیکان با امتیاز 
مشــابه 8 در رده هــای ششــم و هفتم 

جدول قرار گرفتند.

من هم شنیدم بحث استیضاح به خاطر تاج است

سجادی: اگر فدراسیون »زیدان« را می خواست، حمایت می کردیم

ب
زتا

با

ســجادی دوشــنبه شــب هم در برنامه »صف اول« صدا و ســیما حاضر شــده بود، 
درخصــوص اتفاقــات و حواشــی مربــوط بــه انتخابــات فدراســیون فوتبــال گفت: 
»مجمــع فدراســیون فوتبــال اگــر می  خواســت، می  توانســت انتخابــات را برگــزار 
نکنــد اما تصمیم شــبانه مجمــع برگزاری انتخابــات بود که ما هــم از آن حمایت 
کردیم.« او به این ســؤال که ممکن اســت انتخابات فدراســیون تکرار شــود، پاسخ 
داد: »نمی توانیــم چنین چیزی را پیش بینــی کنیم، چرا که هنوز به صورت قطعی 
درخصــوص شــایعاتی کــه ایجاد شــد، چیزی محــرز نشــده. گفته می  شــود یکی از 
کاندیداهــا صلاحیت شــرکت در انتخابات را نداشــته و باید از حضــور او جلوگیری 
شــود. وقتــی چیزی مشــخص نشــده چطــور می  توانیم بگوییــم که شــرکت نکند؟ 
واقعیت این است که وقتی ثبت نام کاندیداها آغاز شد، خبرنگاران از من پرسیدند 
کــه فلان کاندیدا که عامل پرونده ویلموتس اســت و کارهــای چنین و چنان کرده، 
چرا باید در انتخابات فدراســیون فوتبال شرکت کند؟ در صورتی که مقصر پرونده 
ویلموتــس هیچ کجا رســماً اعلام نشــده که چه کســی در این پرونــده به طور قطع 
مقصر است.« سجادی ادامه داد: »در همین انتخابات، فدراسیون فوتبال گاهی از 
مواقع با ما روراست نبود. حتی ما برای کاندیداهایی که حذف شدند، از فدراسیون 
توضیح خواستیم تا بدانیم چرا این افراد رد شده اند. بعد از آنها ۳ نفری که تأیید 
شــدند باید از مراجــع ذیربط تأیید صلاحیت می  گرفتند. این انتخابات یک ســری 
مخالف داشــت و یک ســری موافق که همــه در کنار هم بودند. مــن واضح بگویم 
وقتی مجمع برگزار می  شود، حرف اول را مجمع می  زند و اگر ما به عنوان شخص 
ثالث دخالتی می  کردیم، مطمئناً فدراسیون فوتبال دچار مشکل بزرگی می  شد.«

فدراسیون فوتبال با وزارت ورزش روراست نبود

سجادی: هنوز باعث و بانی پرونده ویلموتس مشخص نیست

تاج: تکلیف تیم ملی امروز مشخص می شود
هیچ کدام از پرونده ها نه اثبات شده و نه قرار یا حکمی خورده است

نشست مهم هیات رئیسه فدراسیون فوتبال دیروز برگزار شد و در این نشست، 
صورت جلسه ای با امضای اکثر اعضای هیات رئیسه تنظیم شد که تاج می تواند 
بــا کــی روش مذاکره کند. رئیس فدراســیون تصمیــم دارد تا عصــر امروز پیش 
نویــس قرارداد این مربی پرتغالی را پس از مشــورت با مســئولان وزارت ورزش 
آماده و برای او ارســال کند تا کی روش در اردوی اتریش حضور یابد. در صورت 
توافق طرفین قرارداد با این مربی تا پایان جام ملت ها خواهد بود. مهدی تاج، 
رئیس فدراسیون فوتبال دیروز در گفت و گویی در ابتدا درباره بیانیه قوه قضائیه 
درمورد لیست تخلفات خودش اظهار داشت: »دبیرکل محترم قبلی فدراسیون 
استعلامی را از قوه قضائیه درباره کاندیداها انجام داده و خواسته ببیند آنها چه 
پرونده هــای قضایی دارند، البته این موضوع در آیین نامه نبوده اما قوه قضائیه 
گفته من ۳ پرونده دارم؛ هر سه پرونده من مربوط به فوتبال است. هر سه منع 
تعقیب خورده و پرونده های دیگر نیز با توجه به اعتراض سازمان بازرسی بار دیگر 
در دست بررسی است. یکی از آنها مربوط به به کارگیری بازنشستگان و بهاروند  

و ساکت است. یکی از آنها درخصوص پرونده تبلیغات 
محیطی و مربوط به سال ۹۵ است. در این پرونده ها قرار 
منع تعقیب صادر شده و اعتراض کرده اند.«او تصریح 
کرد: »من، امیر عابدینی، علی کفاشــیان،  مرحوم حاج 
جعفری و علی حسن پور در این پرونده ها هستیم. هیچ 
کدام از پرونده هایی که به ما گفته اند نه اثبات شده و نه 
قرار یا حکمی خورده اســت؛ اینکه تمام رسانه ها بیایند 
و بگوینــد مرکز قوه قضائیه اعلام کرده درســت نیســت 

زیــرا چنین نامه ای را به کمیتــه بدوی و نهادهای نظارتی هــم داده اند. آنها نیز 
بررسی کرده و حتماً دیده اند چیزی در آنها نیست که صلاحیت مرا تأیید کردند. 
اینکه به یکباره فضای رســانه ای در یکی از برنامه های تلویزیونی درست شود یا 
تجمعی  را همان برادران پیش بینی و طراحی کنند و همزمان در تمام رسانه ها 
پخش شــود  یک جریان رسانه ای می دانم. با وجود تمام شانتاژها همه حواس 
ما به پرچم، کشــور، میهن  ســرافرازی ایــران در جام جهانی اســت.«تاج افزود: 
»فکر می کنم یکی از دلایل این موضوع بحث حق پخش و... است. همه مسائل 
ناگهانــی مطرح شــده و هیــچ کدام  صحــت و موضوعیــت ندارد. ایــن گزارش 
مربوط به ۱۰ روز قبل از انتخابات فدراسیون فوتبال است که ناگهان کامل منتشر 
شــده و این گونه شــده اســت. الحمدلله ما آرامش داریم و در فدراسیون کارمان 
را انجام می دهیم.«تاج درخصوص اینکه اکنون همه باید دســت به دست هم 
بدهند تا جدا از نام تاج آرامش در فوتبال کشور حاکم شود و این روزها صحبت 
از کارلوس کی روش در میان است، عنوان کرد:  »یکی از بهترین اتفاقات فوتبال 
ما در زمان کی روش رقم خورد. شــاید نظرهای متفاوتی وجود داشــته باشد اما 
ارزیابی عمومی از این اتفاق مثبت است. فکر می کنم در ۲-۳ روز آینده یا شاید 
همین چهارشنبه)امروز( هیأت رئیسه فدراسیون تصمیماتی در مورد تیم ملی 

بگیرد.«

قوه قضائیه فهرست اتهامات تاج را منتشر کرد
روز دوشــنبه نقــل قولــی از وزیــر ورزش در ارتباط با اعلام نشــدن نظر نهادهای 
نظارتی از جمله قوه قضائیه در مورد نامزدهای فدراســیون فوتبال منتشــر شد. 
این درحالی اســت که دادســتانی تهران در همان روزی که استعلام مهدی تاج 
برای دســتگاه قضا ارســال می شــود پاســخ داده و عنوان کرده اســت افراد مورد 
اســتعلام هــر کدام چه ســابقه و اتهامــی در دادســرا یا نهادهای قضایــی دارند. 
طبق این گزارش، برای مهدی تاج به اتهامات سوء استفاده از موقعیت شغلی، 
اســتفاده از اوراق مجعول، صدور گزارش خلاف واقع و شــروع به جعل و تزویر، 
تصرف غیر قانونی در اموال دولتی، به کارگیری حیدر بهاروند در ســازمان لیگ 
برتــر فوتبال بر خــلاف قانون منع به کارگیری بازنشســتگان، تصرف غیرقانونی 
در وجــوه عمومی، تصــرف غیر مجاز در منابــع مالی )مطالبات( فدراســیون از 
شــرکت های طرف قرارداد و اهمال منتهی به تضییع وجوه عمومی به میزان ۴ 
هزار و ۵۱۴ میلیارد و ۹۷۴ میلیون و ۴۷هزار و ۲۴۵ ریال و ۱۰ میلیون یورو، تضییع 
امــوال و وجوه دولتی، اخــلال در نظام پولی و ارزی کشــور، کلاهبرداری، گزارش 
خــلاف واقع، تبانــی در معاملات دولتی، جعل در ســند رســمی و بــه کارگیری 
ســرمربی اســبق تیم فوتبال ایــران )ویلموتــس( پرونــده قضایی در دادســرای 
تهران تشکیل شده است. از سویی دادسرای تهران برای مهدی تاج در اتهامات 
سوءاستفاده از موقعیت شغلی، استفاده از اوراق مجعول، صدور گزارش خلاف 
واقــع و شــروع بــه جعــل و تزویر قرار منــع تعقیب صادر کــرده اســت. در مورد 
دیگر اتهامات این فرد قرار جلب دادرســی صادر شــده اســت که پرونده آنها در 
مراجــع قضایی در حال رســیدگی اســت. همچنین پرونده مربوط به ســرمربی 
تیم ملی فوتبال ایران)ویلموتس( با گزارش سازمان بازرسی کل کشور به اتهام 
تضییــع وجوه عمومی در جریان رســیدگی قرار دارد. البته مهــدی تاج دیروز در 

مصاحبه ای مفصل درباره این موضوعات توضیح داد.

اطلاعیه فدراسیون فوتبال درخصوص اظهارات راستینه
احمد راستینه، رئیس کمیته تربیت بدنی مجلس شورای اسلامی دوشنبه شب در 
برنامه فوتبال برتر اظهار داشت که تاج باید از فدراسیون خداحافظی کند. او یکی 
از دلایل برکناری تاج را نقش او در پرونده ۹۲ هزار میلیاردی فولاد مبارکه دانست. 
بــر همین اســاس دیروز فدراســیون فوتبال اطلاعیــه ای صادر کرد و در بخشــی از 
آن نوشــت: »اظهارات راســتینه کــذب، مغرضانه و مصداق بارز تشــویش اذهان 
عمومی بوده است. در گزارش ۳۰۰ صفحه ای تحقیق و تفحص مجلس محترم 
شورای اسلامی فقط یک بار به نام رئیس فدراسیون فوتبال اشاره شده که مرتبط 
با اعاده به خدمت ایشــان با اســتناد به ماده ۶۰ قانون خدمت رسانی به ایثارگران 

است و هیچ بند و ماده دیگری در ارتباط با ایشان در این گزارش وجود ندارد.«

دروازه بان مس رفسنجان هم درخشید هم درگیر شد

حامد لک در محور اتفاقات
 دیدار فولاد و مس رفسنجان در هفته پنجم لیگ برتر در حالی با تساوی 
بدون گل به پایان رسید که حامد لک، دروازه بان مس، ستاره تیمش در این 
بازی بود و چهارمین کلین شــیت خود در 5 هفته اخیر را به ثبت رساند. این 
در حالی است که بازی وقت های تلف شده زیادی هم داشت و ۱۰۱ دقیقه به 
طــول انجامید. اتفاقی که مربیان فولاد از حمید رجبی تا ســیدمحمد علوی 
سرپرست این تیم، علت آن را وقت کشی لک می دانستند. بعد از ترقه ای که 

زیر پای لک منفجر شــد، او نزدیک به ۳ دقیقه را 
روی زمین خوابیده بود اما وقفه اصلی زمانی رخ 
داد که داور در پی ناآرامی ها تصمیم به قطع بازی 
گرفــت تا هــواداران فولاد از پرتاب اشــیا به داخل 
زمین خودداری کنند. به گزارش ورزش سه، البته 
پیــش از آن  هــم و در بین دو نیمــه، درگیری بین 
لک و مهدی هاشمی نســب مربی فولاد رخ داده 
بود. با این حال، وقتی بازی با سوت داور با تساوی 
به پایان رسید، لک در مسیر رختکن بود که فردی 
با بی ســیم وارد زمین شــد تا درگیری تازه ای بین 

او و لک صورت بگیرد. اتفاقی که با ورود کریســتوفر کنت گلر فولاد و دیگران 
به جاهای باریک نکشــید اما تصاویر زیادی از آن ثبت شد که اوج عصبانیت 
لک نســبت به این برخورد را نشان می داد. حمیدرضا گرشاسبی مدیرعامل 
باشــگاه فولاد در مورد حواشــی دیدار این تیم و مس گفت: »نمی دانم اســم 
سرعت بازی را خواباندن و با غضب رفتار کردن نسبت به بازیکنان یک تیم 
را چه بگذارم. وقتی روی مخ بازیکنان، کادر فنی فولاد و کل اســتادیوم رفت 

پدرمان درآمد تا توانستیم وضعیت را کنترل کنیم.«

گروه ورزشــی/ در روزهای گذشــته صحبت هایی در 
خصــوص تغییــرات کادر فنی تیم ملی و بازگشــت 
کارلــوس کــی روش مطــرح شــد کــه در ۲4 ســاعت 
گذشته بحث بازگشــت این مربی محبوب پرتغالی 
رنــگ و بــوی جدی تری به خــود گرفت تــا جایی که 
حتی جزئیات توافق برای امضای قرارداد فدراسیون 
با کی روش هم منتشــر شــد. در این شرایط اعضای 
هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال بازگشت کی روش را 
انــکار می کنند اما در این بیــن کدهایی در خصوص 
بازگشت کی روش وجود دارد که مهم ترین آن وعده 
انتخاباتی مهــدی تاج بود که اعلام کــرد در صورت 
رســیدن به صندلی ریاست فدراســیون، کی روش را 
بــه تیم ملی بازمی گرداند. عــلاوه بر این، یک هفته 
از انتخــاب مهدی تــاج به عنوان رئیس فدراســیون 
فوتبال می گــذرد و در این مدت تاج با وجود حضور 
اســکوچیچ در ایران جلســه ای با سرمربی تیم ملی 
نداشــته اســت. این در حالی اســت که تیــم ملی به 
دلیل حضور در مسابقات مهم جام جهانی قطر در 
حال حاضــر کانون اصلی توجهات اســت. علاوه بر 
این نکته اینجاســت که حمید سجادی، وزیر ورزش 
هــم اعــلام کرد کــه اگر فدراســیون تصمیمــی برای 
تغییر داشته باشد وزارت ورزش به فدراسیون کمک 
خواهد کــرد. این مــوارد نشــان دهنده آماده ســازی 
برای حضــور دوباره کارلوس کی روش پس از حدود 

۳ سال جدایی از تیم ملی فوتبال ایران است.
ë مبلغ قرارداد کی روش با فدراسیون

در این شرایط خبرگزاری ایرنا جزئیاتی از قرارداد 
بــا کی روش را منتشــر کــرد. تــاج پــس از انتخاب به 
عنوان رئیس فدراســیون، مذاکراتــش را با کی روش 
آغاز کرد. بر اساس خبرهای رسیده قرارداد کی روش 
و تیــم ملــی فوتبــال بــه صــورت ماهانــه و تــا پایان 
جام جهانی اســت. با توجه به توافق تاج و سرمربی 
پرتغالــی، کــی روش فعلًا با یــک قــرارداد ۴ ماهه تا 
پایــان بازی های تیم ملــی در جام جهانی قطر روی 
نیمکت ایران می نشــیند و در ایــن مدت ماهانه ۵۰ 
هزار یورو دریافت خواهد کرد. پس از بازگشــت تیم 
ملی از جام جهانی، درباره ادامه همکاری کی روش 
و تیــم ملی فوتبال تصمیم گیری خواهد شــد. البته 
در این بین شنیده می شود که کی روش مهلتی چند 
ساعته از فدراســیون فوتبال خواسته تا پاسخ نهایی 
خود را در خصوص پیشنهاد فدراسیون فوتبال ایران 

بدهد.
ë رویارویی حامیان و مخالفان کی روش

دیــروز اولیــن جلســه هیــأت رئیســه فدراســیون 
فوتبــال پــس از اضافــه شــدن مهــدی تــاج، مهدی 
محمد نبی، منصــور قنبرزاده و محمدرضا ســاکت 
برگزار شــد و میرشــاد ماجدی یکی از اعضای هیأت 
رئیســه فوتبال که ســفت و ســخت مخالــف جدایی 
اســکوچیچ از تیم ملی اســت، پس از اتمام جلســه 
زودتر از ســایر اعضای هیأت رئیســه جلســه را ترک 
کــرد و در جمــع خبرنــگاران حاضــر به پاســخگویی 
نســبت بــه بحث های مطرح شــده دربــاره برکناری 
اســکوچیچ و حضور کارلوس کــی روش در تیم ملی 
نشد. ماجدی در مورد دلیل خروجش از فدراسیون 
فوتبــال اظهــار داشــت: »فدراســیون ســخنگو دارد. 

جلســه ای به صورت وبینار بــا AFC دارم.« علاوه بر 
این منصور قنبــرزاده، نایب رئیس دوم فدراســیون 
فوتبــال هم پــس از اتمــام جلســه دربــاره اینکه آیا 
اســکوچیچ در اردوی تیم ملی در اتریش ســرمربی 
اســت، پاسخ داد: »من درباره اسکوچیچ و تیم ملی 
مجــاز به صحبت نیســتم. دربــاره همه مســائل در 
هیأت رئیســه بحث شــده اما ســخنگوی فدراسیون 
بایــد توضیح بدهد. با صداقــت می گویم در جریان 
موضوعات هســتم اما صحبت نمی کنم. در جریان 
جلســه هســتم امــا مطمئــن باشــید از مــن چیــزی 
درنمی آیــد« ایــن دو عضــو هیــأت رئیســه در حالی 
صحبت در خصوص مسائل مطرح شده در جلسه 
هیأت رئیسه را به سخنگوی فدراسیون فوتبال ارجاع 
دادند که شــنیده می شــود در این جلســه از اعضای 
هیأت رئیســه درخواســت شــده تا صحبتی در مورد 
کی روش نداشــته باشــند. البته در این بین احســان 
اصولی، عضو هیأت رئیســه و ســخنگوی فدراسیون 
فوتبــال هم در خصــوص رفتن اســکوچیچ و آمدن 
کــی روش این چنین صحبت کــرد: »هیچ بحثی در 
این خصوص نشــد. در مورد تیم های ملی گفت وگو 
و طرح مســأله شد اما در این خصوص بحثی انجام 
نشــد. ســرمربی تیــم مــا اســکوچیچ اســت. برخــی 
دوســتان بــه حاشــیه ها دامــن می زننــد و بعــد هم 
مطالبــه می کننــد که چه شــد و چه اتفاقــی افتاد؟« 
اظهــارات اصولــی در خصــوص کــی روش ابهامات 
را در خصــوص موضــوع مهم جدایی اســکوچیچ و 
حضور کی روش بیشــتر کرد. ســخنگوی فدراســیون 
فوتبــال در حالــی اعــلام کــرده کــه در ایــن جلســه 
صحبتــی در خصــوص کــی روش نداشــته کــه طبق 
اخبار رســیده یکی از مهم تریــن موضوعات مطرح 
شــده در این نشســت تعیین تکلیف ســرمربی تیم 
ملــی بوده کــه موافقان و مخالفــان آن در خصوص 
تغییرات نیمکت تیم ملی اظهارنظر کردند. شنیده 
می شــود که مهدی تاج به همراه مهدی محمدنبی 
صحبت هایــی در مــورد مزایــای حضــور ایــن مــرد 
پرتغالی مطرح کرد و با این تفاسیر به نظر می رسد 
به زودی تکلیف حضــور کی روش در تیم ملی ایران 
مشخص خواهد شد. طبق اخبار  رسیده ، کی روش 
در روزهــای پایانی هفته به ایران مــی آید تا قرارداد 
خود را به صورت رسمی با فدراسیون فوتبال ببندد و 
پس از گذشت بیش از سه سال دوباره سرمربی تیم 
ملی ایــران شــود.ضمن اینکه گویا قرار اســت جواد 

نکونام به عنوان دستیار او فعالیت کند.

پرسپولیس در شرایطی ۳-۱ هوادار را شکست داد 
که این مســابقه بــا 4 صحنه بحث برانگیــز داوری 
همراه بود. صحنه اول پیش از گل اول پرسپولیس 
رخ داد که پاس سعید صادقی در حالی به دانیال 
اســماعیلی فر رســید کــه تــوپ روی خــط عرضی 
زمیــن قرار داشــت و اعضای تیــم حریف معتقد 
بودنــد توپ از زمین خارج شــده و داور باید ضربه 
دروازه اعلام می کرد اما رضا کرمانشاهی، ابراهیم 
میرزابیگــی، حســین عســگری، حیدر ســلیمانی، 
نوذر رودنیل و غلامرضا جباری اعلام کردند توپ 

از خــط عرضی عبور نکرد و گل به درســتی به ثمر 
رســید. در نیمه دوم تکل سروش رفیعی با اخطار 
داور همراه بود که همه کارشناســان داوری به غیر 
از جباری معتقــد بودند بیژن حیدری باید در این 
صحنــه رفیعــی را اخراج می کــرد. دربــاره پنالتی 
هــوادار هم کارشناســان اعلام کردنــد خطای هند 
بیــرون از محوطه جریمــه اتفاق افتــاد و تصمیم 
امیرحســین  اخــراج  دربــاره  و  بــود  اشــتباه  داور 
پورمحمــد در دقایق پایانی بازی نیز آنها تصمیم 

داور را درست اعلام کردند.

امیــد عالیشــاه کاپیتان پرســپولیس در جریان بــازی با هوادار مصدوم شــد و 
شــدت مصدومیت او به حــدی بود که از زمین بازی بیرون رفت. قرار اســت 
عالیشاه امروز از محل آسیب دیده خود عکسبرداری انجام دهد تا وضعیت 
دقیق مصدومیتش مشخص شــود. در صورتی که کشیدگی پای این بازیکن 
قطعی باشد عالیشاه حدود ۲ تا ۳ هفته از میادین دور خواهد بود و بنابراین 

بازی با نفت مسجدسلیمان در هفته ششم را از دست خواهد داد.

سرمربی محبوب پرتغالی فاصله زیادی تا نیمکت تیم ملی ندارد

صدای پای کی روش

کارشناسی داوری 4 صحنه بحث برانگیز پرسپولیس- هوادار

عالیشاه بازی با نفت مسجدسلیمان را از دست داد

استقلال در خانه نتوانست پیکا ن را پنچر کند


